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Berģos būs jauna mūzikas un mākslas skola
Jaunās teritoriju reformas, 

kas stājās spēkā šajā gadā, 

rezultātā, apvienojoties 

Vangažu un Inčukalna 

novadiem, šo novadu 

apvienošanai pakļautas arī 

mūzikas un mākslas skolas. 

Līdz šim Inčukalna un Vangažu 

mūzikas un mākslas skolu 

atbalsta punkti bija izveidoti 

arī Garkalnes novada skolās 

un mūsu bērni varēja saņemt 

izglītību. Ņemot vērā pārmaiņas 

un sarežģījumus kaimiņu 

novadā, nav panākta vienošanās 

par jauna direktora kandidātu, 

kā arī dokumentācija nav gatava, 

lai Garkalnes novads varētu 

parakstīt līgumu par mūzikas un 

mākslas izglītības pakalpojuma 

saņemšanu. 

Sakarā ar to, ka vairums 

pedagogu, kuri pasniedza 

bērniem nodarbības ir mūsu 

skolu skolotāji, kas strādāja 

Garkalnes Berģu pamatskolas 

telpās, izmantojot Garkalnes 

novada domes finansētās 

telpas, elektrību, siltumu un 

ūdeni, apmācot „mūsu” bērnus, 

nolēmām par labu Berģu 

mūzikas un mākslas skolas 

dibināšanai, lai brīdī, netiktu 

pārtraukta Garkalnes Berģu 

pamatskolas skolēnu apmācība 

mākslas un mūzikas jomā. 

Šāds lēmums tika pieņemts, 

izvērtējot finansiālo pusi, 

bērnu skaitu, pedagogu augsti 

vērtējamo ieguldījumu, kā arī 

kaimiņu novada nespēju īsā 

termiņā sakārtot un panākt 

vienošanos par līguma slēgšanu. 

Šī mēneša laikā gaidām 

apstiprinājumu no Izglītības 

un Kultūras ministrijām par 

iestādes dibināšanu, skolai 

tiek meklēts direktors, kura 

pienākums būs tuvākajā laikā 

izstrādāt un apstiprināt mācību 

programmu licenču saņemšanai. 

Dome vēlas atrisināt minēto 

situāciju, lai bērniem nebūtu 

jāpārtrauc mācības mūzikā 

un mākslā, turklāt absolvējot 

jaunizveidoto Berģu mūzikas un 

māklas skolu, skolēni saņemtu 

diplomu, kas būtu konkurēt 

spējīgs citu mūzikas un mākslas 

skolu vidū, kas dotu iespēju 

turpināt izglītību nākamajā 

līmenī.

Kā galvenais priekšnoteikums 

ir nodrošināt izglītību mūzikas 

un mākslas jomā, saglabājot 

darbu mūsu pedagogiem, kas 

tiks finansēts no pašvaldības 

puses, vecāku līdzfinansējumu 

atstājot līdzšinējā apjomā. 

Sākot nākamo mācību gadu, ir 

plānots akreditēt Berģu mūzikas 

un mākslas skolu, piesaistot arī 

valsts mērķdotācijas.  

Anita Bružuka

Ar skumjām raugoties pa logu 

par pagājušo silto un saulaino 

vasaru, sajūtam rudens vējus un 

esam sagaidījuši pirmo sniegu. 

Taču ir dienas, kad slapjdraņķis 

nespēj sabojāt garastāvokli, 

jo mūsu bērni priecē mūsu 

sirsniņas tādos svētkos kā 

skolotāju diena, kad visi bērni 

steidz apsveikt un pateikt kādu 

mīļu vārdu savām skolotājām, 

kuras ik dienas rūpējas par 

mazajiem,– uzklausa un 

atbalsta, skolo un māca ne vien 

obligāto mācību programmu, 

bet arī neliedz savu pieredzi un 

gudru padomu. 

Tādēļ, lai pateiktos un 

iepriecinātu pedagogus,  

2. oktobrī Berģu kulturas namā 

skolotāju dienai veltītā koncertā 

skanēja bērnu balsis, kur bērni 

rādīja savu aktiermākslu un 

dejotprasmi. No Garkalnes 

novada domes puses tika 

izteiktas pateicības tiem 

pedagogiem, kuru audzinātie 

bērni pagājušā mācību gadā 

guvuši sasniegumus olimpiādēs, 

konkursos un sacensībās, arī 

finansiāli novērtējot ieguldīto 

darbu. Taču ne jau vienmēr 

liela un dārga dāvana izsaka 

pateicību un sirsnību, bet gan 

mīļš vārds, smaids, dziesma vai 

pašzīmēta apsveikuma kartīte.

Tādēļ gribam teikt īpaši lielu 

paldies tiem pedagogiem, kas 

ieguldīja darbu arī šī koncerta 

tapšanā un kopā ar bērniem 

gatavoja priekšnesumus. 

Garkalnes novada domes 

mazajā zālē vēl līdz oktobra 

beigām būs skatāma mūsu 

skolas bērnu darbu izstāde, 

kas pierāda, cik daudz mums ir 

talantīgu bērnu. Aicināti visi, jo 

mums nudien ir ar ko lepoties. 

     
Anita Bružuka

Ir dienas, kad pat slapjdraņķis
nespēj sabojāt garastāvokli
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Ā Aizdomas par bijušās Berģu pamatskolas  
direktora Salenieka izšķērdību

Iespējams, tiks pagarināti 
sabiedriskā transporta maršrutiPar Upesciema iedzīvotāju drošību uz ceļiem

„Kodes” tiek pārņemtas
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Pēc 2009. gada pašvaldību 

vēlēšanām Garkalnes novadā 

atsevišķu partiju deputāti, kas 

nokļuva opozīcijā, ir uzsākuši 

„melno” kampaņu pret 

Garkalnes novada domi. 

Pēdējā laikā mēs vairākkārtīgi 

komerctelevīzijā TV3 esam 

redzējuši dažādus negatīvus 

sižetus par Garkalnes domi. 

Iedziļinoties šajos sižetos, rodas 

neizpratne par to attiecināšanu 

uz esošo domes sastāvu, kas 

darbu ir uzsākusi 2009. gada  

1. jūlijā, un kurā no 15 

deputātiem darbojas 10 

jaunievēlēti deputāti, bet 

minētie sižeti ir par laika 

periodu vēl pirms 2004. gada 

līdz vēlēšanām 2009. gadā. 

Jāpiezīmē, ka laika periodā, kas 

minēts sižetos, arī opozīcijas 

deputāti E. Liepiņa (PS) un P. 

Salenieks (RANA) pārstāvēja 

domi kā deputāti. Līdz ar to 

neizprotama ir viņu darbība šajā 

laika periodā, ka par viņu pašu 

it kā norādītajiem pārkāpumiem 

tobrīd viņi klusēja, vai tas ir 

ētiski, lai tas paliek uz viņu 

sirdsapziņas. Šobrīd šāda 

kampaņa rada neizpratni 

iedzīvotājos un kavē patreizējo 

domes darbu, lai risinātu 

tekošos jautājumus. 

Jāatdzīst, ka neviena valsts 

iestāde līdz šim nav konstatējusi 

tagadējā domes darbībā 

jebkādus pārkāpumus. 

Jau bez minētajiem sižetiem 

šī nomelnojošā kampaņa tiek 

vērsta arī izplatot dažādas 

nepatiesas ziņas, tādejādi 

radot neizpratni iedzīvotājos. 

Kā, piemēru, varētu minēt 

deputātu iesniegumu, kurā 

tiek minēts vecāku sašutums 

par jaunajām pirmsskolas 

grupiņām iegādātajām 

mēbelītēm, rotaļlietām un citām 

nepieciešamajām precēm. Šie 

iebildumi ir apbrīnas vērti, jo 

rodas priekšstats, ka deputāti  

E. Liepiņa, G. Bērtulsons un 

P. Salenieks nevēlās, ka mūsu 

novada bērniem tiek dota 

iespēja apmeklēt pirmsskolas 

izglītības grupiņas un, ka šiem 

bērniņiem nav nepieciešamība 

ne pēc rotaļlietām, ne pēc 

mēbelēm.  

Interesants ir fakts, ka  

E. Liepiņa, kā bijusī Garkalnes 

novada priekšsēdētāja vietniece 

bija tieši atbildīga par pirmskolas 

izglītības jautājumiem novadā, 

bet vairāku gadu garumā nekādi 

risinājumi rindas samazināšanai 

netika pieņemti, vienlaicīgi 

saņemot algu kā priekšsēdētāja 

vietniece un vēl dzimtsarakstu 

nodaļas vadītāja, kopumā 

strādājot pusotru darba slodzi. 

Interesanti būtu pārliecināties 

vai tiešām viņa darbā pavadīja 

12 darba stundas piecas dienas 

nedēļā, reizēm par to saņemot 

lielāku atalgojumu nekā šobrīd 

valsts ministri? 

Līdzīgi kā P. Salenieks, kā bijušais 

Berģu pamatskolas direktors un 

deputāts vairāku gadu garumā 

nespēja racionāli izplānot skolas 

telpas un atrisināt šo jautājumu. 

Vai patiesi šie cilvēki nevarēja 

vai nevēlējās šo jautājumu 

risinājumu, šobrīd grūti spriest 

un atbildi varētu sniegt tikai viņi 

paši. 

Vai dotajā brīdī citu kritizēšana 

par padarītu darbu, ko paši 

nav spējuši vairākus gadus, 

ir ētiska, tas atkal ir retorisks 

jautājums. Šeit ir piemērojams 

senais latviešu teiciens „Cita acī 

skabargu redz, bet savā baļķi 

nepamana”. 

GND

Garkalnes novada dome ir izveidojusi darba grupu attīstības plāna 
izstrādei 2010.-2013. gadam. Par attīstības plāna grupas vadītāju nozīmēts 
deputāts Armands Mucenieks. Darba grupas mērķis ir bez atlīdzības 
izstrādāt novada attīstības plānu 2010.-2013. gadam ņemot vērā 
iedzīvotāju intereses un novada attīstības perspektīvas.

*
Sākot no 2009. gada oktobra ir uzsākta Garkalnes – Berģu pamatskolas 
zāļu noma. Sporta zāles maksa fiziskai personai sastāda 7LVL par stundu, 
juridiskai personai sastāda 10 LVL par stundu. Ir paredzētas atlaides 
Garkalnes novadā deklarētajām fiziskajām personām un reģistrētajām 
juridiskajām personām 70 % apmērā.

*
Pirmsskolas sagatavošanas grupā Garkalnes-Berģu pamatskolā uzņemti 
uzskaitē ir sekojoši bērni: Nikola Savicka, Roberts Rīts, Roberts Lielbārdis, 
Kristīne Štena, Georgijs Orlovs, Rolands Briedis, Intars Tomsons, Elza Adeola 
Akinvande, Ralfs Jaunarājs, Pauls Kristians Dubenlāže, Martins Rožkalns, 
Jana Prāvasta, Estere Meistere, Mirans Stepanjans, Emīls Rāzna, Patrīcija 
Jermakova, Elza Pulvere, Dāvis Veģers, Anna Sofija Indriksone, Kristers 
Rūdolfs Pikšs, Mārtiņš Bībers.

*
Ar domes lēmumu pirmsskolas grupiņas savas gaitas uzsāk sekojoši bērni: 
Pēteris Rāzna, Māra Rāzna, Ivars Kraulis, Romāns Zujevs, Dārta Dērupa, 
Tigrans Stepanjans, Georgs Indriksons, Anna Sofija Indriksone, Kristers 
Rūdolfs Pikšs, Mārtiņš Bībers, Dāvis Viļāns.

*
Garkalnes novada dome, ņemot vērā LR Reģionālās attīstības un 
pašvaldību lietu ministrijas ieteikumus, ir veikusi labojumus Garkalnes 
novada saistošajos noteikumos „Par audzēkņu reģistrācijas un 
uzņemšanas kārtību Garkalnes novada pirmskolas izglītības, mācību 
un audzināšanas iestādēs”. Šobrīd noteikumi novadā ir apstiprināti un 
nosūtīti atkārtotai saskaņošanai uz LR Reģionālās attīstības un pašvaldību 
lietu ministriju. Noteikumos ir iestrādāta bērnu uzņemšanas kārtība 
pirmsskolas grupiņās un līdzfinansēšanas kārtība privātos bērnudārzos un 
pieskatīšanas centros, Garkalnes novadā. Pēc saskaņošanas ar ministriju 
tie tiks publicēti Garkalnes novada vēstīs.

*
Lai šobrīd regulētu līdzfinansējumu Garkalnes novada privātajiem bērnu 
dārziem un pieskatīšanas centriem, dome pieņēma lēmumu, kas regulē 
šo līdzfinansēšanas kārtību līdz saistošo noteikumu spēkā stāšanās 
brīdim. Ar šo lēmumu tiek nodrošinātas vietas pirmsskolas izglītības 
iestādēs tiem bērniem, kam pašvaldība nevar piešķirt vietas pašvaldības 
pirmsskolas grupiņās. Līdzfinansējums sastāda – 130 LVL iestādēm, 
kas ir reģistrēta Latvijas Republikas Izglītības iestāžu reģistrā un īsteno 
licencētas pirmsskolas izglītības programmas un 100 LVL – citām mācību 
un audzināšanas iestādēm un pieskatīšanas centriem.

*
Garkalnes-Berģu pamatskolai no PSIA „Garkalnes komunālserviss” ir 
nodots mikroautobuss skolas vajadzībām, līdz ar to tiks nodrošināta bērnu 
transportēšana.

*
Lai attīstītu skolēnu informācijas atrašanas, iegūšanas, kritiskas 
izvērtēšanas un lietošanas prasmes un veicinātu skolēnu patstāvīgās 
mācīšanās iemaņu veidošanos, īstenotu skolēnu lasīšanas veicināšanas 
programmas un projektus, kā arī atbalstītu skolotājus mācību priekšmetu 
programmu īstenošanā un audzināšanas darbā, ar domes lēmumu 
Garkalnes-Berģu pamatskolā, Upesciemā, Skolas ielā 8, tuvākajā laikā tiks 
atvērta skolas bibliotēka.

*
Ņemot vērā mazo Garkalnes novada dzimtsarakstu nodaļas slodzi un 
to, ka darba apjoms salīdzinoši ar iepriekšējiem gadiem ir samazinājies 
– 2009. gadā reģistrētas 19 laulības, 36 dzimšanas un 45 miršanas 
gadījumi, ar 2009. gada 31. oktobri no Garkalnes novada Dzimtsarakstu 
nodaļas vadītājas amata tiek atbrīvota E. Liepiņa. Dzimtsarakstu nodaļas 
pienākumi tiek uzticēti Garkalnes novada juristei S. Baumanei nosakot 
slodzi 0,25.

*
Korupcijas novēršanas un apkarošanas birojs no Garkalnes novada domes ir 
lūdzis informāciju par iespējamo interešu konfliktu par 2008. gada 22. augusta 
ar Sociālā dienesta lēmumu bijušajai Garkalnes novada domes priekšsēdētāja 
vietnieces E. Liepiņas dēlam no pašvaldības līdzekļiem tika apmaksāta bērnu 
vasaras nometne. Par minēto gadījumu turpinās pārbaude.

*
Sociālo un drošības jautājumu komiteja rosina veikt pārbaudi sakarā 
ar iespējamo amatpersonu nolaidību un līdzekļu izšķērdēšanu. Minētā 
pārbaude ir nepieciešama, jo pastāv aizdomas, ka bijusī Garkalnes novada 
Administratīvās komisijas vadītā E. Liepiņa, kas savulaik bija arī Garkalnes 
novada domes priekšsēdētāja vietniece un Dzimtsarakstu nodaļas vadītāja 
neveicot uzlikto administratīvo sodu kontroli un piespiedu izpildi ir radījusi 
zaudējumus Garkalnes novadam. Pēc aptuveniem aprēķiniem vien 2006.
gadā nepiedzītās soda naudas varētu sastādīt aptuveni 1000 LVL. E. 
Liepiņa administratīvo komisiju ir vadījusi no 2005. gada maija līdz 2008. 
gada decembrim.

*
16. oktobrī Latvijas Nacionālajā teātrī Domes priekšsēdētāja vietnieks 
Kārlis Bružuks saņēma BTA sertifikātus, kas apliecina, ka Garkalnes-
Berģu pirmskolas iestādes pieņem BTA īpašuma apdrošināšanas polises 
dāvinājumu.

Cita acī skabargu redz,  
bet savā baļķi nepamana

Ir apsekota situācija uz Tallinas 

apvedceļa vietā, kur abpus 

šosejai atrodas apdzīvota 

teritorija – Upesciems. Šajā vietā 

ir krustojums ar zīmi „Dot ceļu”, 

lai uzbrauktu uz šosejas, bet uz 

šosejas ir ātruma ierobežojums 

70km/h. Braucot pa šoseju, ceļš 

vienā virzienā nogriežas un ved 

uz Upesciema centru (skola, 

doktorāts, bibliotēka, veikals), 

bet otrā pusē ir Upesciema 

iedzīvotāju dzīvojamās mājas. 

Taču neskatoties uz to, bērni, 

kas dzīvo Upesciemā viņpus 

šosejai un mācās Garkalnes 

Berģu pamatskolā Upesciemā, 

Par Upesciema iedzīvotāju drošību uz ceļiem
kā arī iedzīvotāji, kas apmeklē 

doktorātu, bibliotēku, dodas 

uz veikalu vai līdz Latvijas 

pasta pasta kastei, ik dienu 

pakļauj sevi riskam, šķērsojot 

Tallinas šoseju, minētajā vietā, 

jo transporta satiksme ir ļoti 

intensīva.

Jau iepriekš Garkalnes novada 

domes priekšsēdētājs Juris 

Silovs ir mēģinājis sakārtot šo 

jautājumu ar Latvijas Valsts 

ceļu vadību, jo Garkalnes 

novada domei nav likumīgu 

vienpersonisku tiesību šajā 

ceļa posmā uzstādīt ātrumu 

ierobežojošas ceļa zīmes, 

gājēju pāreju vai luksaforu. 

Lai rastu risinājumu, ir 

nepieciešams šo jautājumu 

atkārtoti nodot izvērtēšanai 

Latvijas Valsts ceļiem, jo līdz 

šim mūsu argumenti nav bijuši 

pārliecinoši, savukārt viņi 

draudus sabiedrībai minētajā 

ceļa posmā nesaskata. 

Aicinām iedzīvotājus griezties 

Garkalnes novada domē ar 

iesniegumiem par šī jautājuma 

aktualitāti, lai kopīgiem spēkiem 

varētu atrisināt šo situāciju. 

Anita Bružuka (JL)
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Pamatojoties uz Garkalnes 
novada domes priekšsēdētāja 
15.09.2009. rīkojumu Nr. 
D-09/29 „Par Garkalnes 
novada domes grāmatvedības 
uzskaiti”, no 05.10.2009 
bijušajā Berģu pamatskolā 
tika veikta materiālo vērtību 
inventarizācija un uzskaites 
pārbaude. 

Pārbaudē ir konstatēts, ka bijušā 
pamatskolas direktora Pētera 
Salenieka rīkojumi par „Berģu 
pamatskolas grāmatvedības 
uzskaites kārtību” ir bijuši tikai 
formāli un revīzijā netika gūta  
pārliecība, kā šie normatīvi reāli 
tiek pielietoti praksē, tajā nav 
izdarītas izmaiņas atbilstoši 
jaunākajiem grozījumiem 

normatīvajos aktos. 
Saskaņā ar normatīvajiem 
aktiem uzņēmuma (iestādes) 
vadītājs nodrošina uzņēmuma 
grāmatvedības kontroles 
sistēmas izstrādi un ieviešanu, 
ir atbildīgs par uzņēmuma 
(iestādes) īpašumā vai rīcībā 
esošo materiālo un nemateriālo 
vērtību un naudas līdzekļu 
saglabāšanu un iestādes 
vadītāja pienākums ir likumīgi 
rīkoties ar pašvaldības finanšu 
līdzekļiem un mantu. 

Veicot inventarizāciju, tika 
konstatēts, ka nav nodrošināta 
pamatlīdzekļu un ātri nolieto-
jamā inventāra uzskaite un līdz 
ar to saglabāšana normatīvajos 
aktos noteiktajā kārtībā:

1. Ne visiem pamatlīdzekļiem 
ir piesavināti (nav fiksēti – 
uzrakstīti, uzlīmēti vai taml.) 
inventāra numuri, līdz ar ko nav 
iespējams identificēt vairākas 
pamatlīdzekļu vienības. 

2. Ātri nolietojamā inventāra 
uzskaite praktiski nepastāv. 
Iegādājoties un nododot 
ekspluatācijā inventāru, tas 
vienlaicīgi tiek norakstīts uz 
izdevumiem gan naudas, gan 
mantiskā izteiksmē. 

Nedz grāmatvede, nedz 
materiāli atbildīgā persona 
(saimniecības vadītājs) nevarēja 
uzrādīt inventāra uzskaites 
kartītes – ne elektroniskā, ne 
papīra veidā. 

Aizdomas par bijušās Berģu pamatskolas direktora  
Pētera Salenieka veikto pašvaldības mantas izšķērdēšanu

Līdz ar to nav iespējams 
konstatēt kādiem inventāra 
priekšmetiem ir jāatrodas 
bijušās Berģu pamatskolas un 
bērnudārza telpās un cik veci ir 
tie, kas faktiski tiek lietoti.  

Ņemot vērā augstāk minēto, 
nav pārliecības, ka visi iegādātie 
pamatlīdzekļi un inventārs 
atrodas bijušajā Berģu 
pamatskolas vai bērnudārza 
telpās, līdz ar ko nav pārliecības 
arī par to, ka nav pārkāptas LR 
likuma „Par valsts un pašvaldību 
finanšu līdzekļu un mantas 
izšķērdēšanas novēršanu” 
normas.

Par minēto situāciju ar  
P. Salenieku neizdevās 

sazināties, jo pēc uzteikuma 
saņemšanas 2009. gada 
29. jūlija domes sēdē, kurā 
arī piedalījās P. Salenieks, 
nākamajās dienās domes 
kancelejā tika iesniegta slimības 
lapa ar 28. jūlija datumu un līdz 
šim brīdim P. Salenieks atrodas 
darba nespējā.

Pēc pilnīgas revīzijas atskaites 
saņemšanas, materiāli tiks 
nodoti tiesību sargājošām 
iestādēm izvērtēšanai, lai 
veiktu pārbaudi vai P. Salenieka 
darbībā nav konstatējama 
likuma „Par valsts un pašvaldību 
finanšu līdzekļu un mantas 
izšķērdēšanas novēršanu” 
normu neievērošana.

GND

Garkalnes novada dome veic 
aktīvas pārrunas ar SIA „Rīgas 
satiksme” par sabiedriskā 
transporta pakalpojuma 
kvalitātes uzlabošanu Garkalnes 
novadā. Kā iespējamie varianti 
tiek izskatīta iespēja pagarināt 
16 autobusa maršrutu, iekļaujot 
tajā Upesciema centru, tādejādi 
nodrošinot Sunīšu iedzīvotājiem 
iespēju nokļūt uz Upesciema 
Tautas bibliotēku, skolēniem un 
bērnudārzniekiem uz Garkalnes 
Berģu pamatskolu, doktorātu, 
bet Upesciema iedzīvotājiem uz 
centru. Pārrunās tika izskatīta 
iespēja arī pagarināt 1 autobusa 
maršrutu līdz Langstiņiem rīta 
un vakara stundās, tādējādi 

Iespējams, tiks pagarināti 
sabiedriskā transporta maršruti

iedzīvotājiem būtu iespēja 
bez pārsēšanās nokļūt Rīgas 
centrā. „Pārrunas notiek, bet 
tas nav viegls process, jo ņemot 
vērā, ka „Rīgas satiksmei” 
šie maršruti nav rentabli tas 
prasa papildus finansējumu, 
kas ir jāmeklē pašvaldībai. 
Protams, mēs darīsim visu, 
lai beidzot atrisinātu šīs 
neērtības mūsu iedzīvotājiem 
un spētu nodrošināt kvalitatīvu 
pakalpojumu. Paldies ir 
jāsaka Garkalnes novada 
priekšsēdētājam J.Silovam, 
kas ir uzsācis šī jautājuma 
risināšanu.” informēja 
K.Bružuks (JL) Garkalnes novada 
priekšsēdētāja vietnieks.

Mūsu skolas skolēni jau pie-
raduši, ka, sākoties jaunajam 
mācību gadam, kādā klasē 
mācības uzsāk ne tikai jauni 
klases biedri, ar kuriem jāsteidz 
iepazīties. 

Pirmsskolas bērnu grupā jau 
trešo gadu par skolotāju palīgu 
strādā kāds brīvprātīgais jau-
nietis no kādas Eiropas valsts. 
Gan bērniem, gan pamatskolas 
skolēniem labā atmiņā palikuši 
Aurēlijs no Francijas un Laura no 
Vācijas. Abi jaunieši ātri iejutās 
gan skolas darba atmosfērā, 
gan skolotāju kolektīvā, ienesot 
patīkamas pārmaiņas ikdienas 
darbā.

Eiropas brīvprātīgais darbs  
Garkalnes skolā – arī šogad

Šogad pirmsskolas bērnu klasē 
skolotājiem palīdz Monika no 
siltās un tālās Spānijas. 

Monikai jau ir pieredze darbā ar 
bērniem un jauniešiem, sevišķi 
viņai patīk strādāt ar bērniem 
vecumā no 4 līdz 9 gadiem.  

Viņai ir juristes izglītība, tomēr 
laiks, ko meitene veltījusi dar-
bam ar bērniem, ir īpaši daudz 
devis viņas personības izveidē. 

Monika jau lieliski iejutusies 
savā jaunajā darba vidē un ļoti 
labi saprotas ar bērniem, kaut 
arī runā viņi katrs savā valodā. 

Monikai ir daudz dažādu inte-
resantu ideju, kā padarīt bērnu 
nodarbības daudzveidīgākas, 
šķiet, tuvākais pārsteigums mūs 
sagaidīs Ziemassvētku koncertā, 
jo Monika ir apsolījusi iemācīt 
bērniem Ziemassvētku dziesmi-
ņu spāņu valodā, kā arī iemācī-
ties pati dziedāt latviski.

Mēs visi ceram, ka Monikas 
darbs mūsu skolā būs intere-
sants gan bērniem, gan pašai 
meitenei un viņu nenobiedēs 
mūsu aukstie, sniegainie ziemas 
mēneši. Monikai šis būs pirmais 
sniegs! 

Astra Veismane

Lūgums  paLīdzēt!
Strauji palielinās bezdarbnieku skaits  

arī mūsu novada iedzīvotāju vidū un dzīves apstākļi  
pasliktinās daudzās ģimenēs, tādēļ Garkalnes domes vārdā 

lūdzam iedzīvotājus būt atsaucīgiem. 

Ja Jums kādas drēbītes ir kļuvušas par mazu,  
par lielu vai vienkārši vairs nenoderēs,  

tomēr tās ir tīras, nav cauras vai bojātas,  
lūdzam tās nogādāt  

garkalnes novada domes sociālajā dienestā  
vai garkalnes dienas centrā. 

Gluži iespējams, ka Tava varbūt tikai pāres reižu uzvilktā jaka  
vai zābaciņi noderēs kādam kaimiņam, draugam  

vai vienkārši labam, bet trūcīgam cilvēkam. 

Anita Bružuka

2005. gadā Garkalnes novada 
dome noslēdza nomas līgumus 
ar privātuzņēmumiem par 
neapbūvētu zemes gabalu nomu 
ar tiesībām veikt sabiedrisko 
būvju (t.sk. sporta un kultūras 
kompleksu izbūvi) par nomnieka 
līdzekļiem izbūvi šajos zemes 
gabalos.

Zemes gabalu nomnieku 
nekavējoties uzsāka 
detālplānojumu izstrādi un 
veica citas likumā noteiktās 
būvju projektēšanas stadijā 
nepieciešamās darbības. 2008.
gada laikā zemes gabalos tika 
izbūvēti būvju „0” cikli, atbilstoši 
Garkalnes novada būvvaldē 
apstiprinātajiem tehniskajiem 
projektiem un teritorijas 
plānojumu.

Izstrādātie projektu realizācijai 
bija nepieciešams piesaistīt 
finansējumu, tādēļ zemes 

gabalu nomnieki vērsās domē ar 
ierosinājumu veikt zemes gabalu 
privatizāciju, kas ievērojami 
atvieglotu uzņēmumu iespējas 
piesaistīt finansējumu un 
nodrošināt projekta realizāciju 
ar zemes gabala ķīlu.
 
Garkalnes novada dome 
jautājumu par zemes gabalu 
Pērses ielā 17, Ziedoņa ielā 
6, Pērses ielā 23 izskatīja 
vairākkārtīgi, neievērojot likumā 
noteikto 2 mēnešu termiņu 
jautājuma par apbūvētu zemes 
gabalu nodošanu privatizāciju 
izlemšanai. Neskatoties uz to, 
ka nomnieki bija ievērojuši visas 
Valsts un pašvaldības īpašuma 
privatizācijas un privatizācijas 
pabeigšanas likumā noteiktās 
prasības zemesgabalu 
privatizācijai, atsevišķi domes 
deputāti, kā, piemēram, Elga 
Liepiņa un Pēteris Salenieks 
regulāri kavēja jautājuma 

izlemšanu, lai arī nespēja 
izteikt nevienu likumpamatotu 
argumentu zemesgabalu 
privatizācijas atteikumam, bet 
tieši otrādi – darbojās pretēji 
likumā strikti noteiktajiem 
gadījumiem, kad pašvaldība 
ir tiesīga atteikt zemes gabalu 
nodošanu privatizācijai.

Šādas deputātu neizlēmības un 
patvaļas rezultātā, privātuzņēmēji 
ir kļuvuši par situācijas ķīlniekiem, 
jo pa šo laiku ekonomiskā situācija 
valstī ir ievērojami pasliktinājusies 
un finansējumu piesaiste projektu 
ātrai īstenošanai ir apgrūtināta. 
Arī pašvaldība joprojām ne tikai 
nevar saņemt ienākumus par 
zemes gabalu atsavināšanu, bet 
arī projektu realizācijas rezultātā 
saņemt modernu infrastruktūru 
un nodrošinātas sporta un 
kultūras pasākumu iespējas 
novada iedzīvotājiem.

Jānis Lasmanis

Privātuzņēmēji kļuvuši par situācijas ķīlniekiem
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Jūrmalā, 1. oktobrī, notika 

Starptautiskajai veco ļaužu 

dienai veltīta konference 

“Pašvaldību un senioru dialogs 

– pamats attīstībai”.

Uz konferenci aicināti ierasties 

bija Latvijas novadu darbīgie 

pensionāri, kuri dalījās pieredzē 

par īstenotajiem cilvēku 

labklājību un socializēšanos 

veicinošiem projektiem.  Ja 

pagājušā gada veco ļaužu 

dienai veltītā sanākšana notika 

Garkalnes novada lielajā zālē, 

tad šogad Garkalnes novada 

Pensionāru padome, kupli 

pārstāvēta viesojās Jūrmalā.

Garkalnes Pensionāru padomes 

vadītāja Ināra Reimane par 

piedalīšanos un vajadzību pēc 

šādām pieredzes apmaiņas 

konferencēm saka: “Esam 

piedalījušies visos Līvānu 

“Baltās mājas” semināros no 

2005. gada. Pirmkārt, tā ir 

kopā būšana un otrkārt – mēs 

ārkārtīgi daudz  mācamies. Mēs 

visu pārrunājam un dalāmies, 

mācamies strādāt, gan no 

kaimiņu novadu, gan no angļu  

pieredzes. Esam ļoti pateicīgi, ka 

mums ir iespēja sadarboties ar 

Līvānu  “Balto māju”.

2003. gadā Līvānu pensionāru 

„Baltā mājā” nodibināja  

sadarbības tīklu “Dzīvot prieks”, 

kurā darbojas pensionāru 

pārstāvji no visiem Latvijas 

reģioniem. Par 2009.gada 

konferenci “Aktīvs seniors 

– pamats attīstībai” stāstīja 

“Baltās mājas” projekta 

koordinatore Inguna Badune 

un “Dzīvot prieka” vadītāja 

Veneranda Caune.

Projekta mērķis ir aktualizēt 

vecāka gadagājuma cilvēku 

lomu ilgtspējīgas sabiedrības 

attīstībā pievēršot uzmanību 

jautājumiem, kas tieši ietekmē 

senioru dzīves kvalitāti viņu 

dzīves vietās. 

Latvijas vietējās pašvaldībās 

ir dažāda attieksme, 

nodrošinājums, palīdzības 

apjoms un veidi, kā tiek sniegts 

atbalsts pensijas vecuma 

vietējiem iedzīvotājiem gan 

sociāla rakstura palīdzībai, gan 

senioru Nevalstisko organizāciju 

iniciatīvu atbalstam. Bieži 

dažāda apmēra palīdzības 

sniegšanas iemesls saistīts 

ar pašvaldības darbinieku 

nepietiekošu izpratni un 

cieņu pret gados vecākiem 

līdzcilvēkiem un neizpratnei par 

viņu vajadzībām.

Lai šī atšķirība un zināšanu 

trūkums mazinātos, Jūrmalas 

pilsētas un Lielvārdes novada 

pārstāvji dalījās labas prakses 

piemēros par pašvaldības 

sadarbību ar pensionāru 

biedrībām un pensionāriem. 

Stāstīja idejas par viņu 

iesaistīšanu kultūras pasākumos, 

gan ka organizatorus, gan 

skatītājus. 

Zenta Čakša, Jūrmalas senioru 

biedrības priekšsēdētāja, stāstīja 

par “Jūrmalas pensionāru 

biedrības” darbībām, kas gan 

aktīvo, gan vientuļo pensionāru 

dzīvi dara pilnvērtīgāku. 

Lielvārdes novada domes 

kultūras un sabiedrisko 

attiecību speciāliste Dace 

Jansone apsveica konferences 

dalībniekus svētkos un atzīmēja 

Lielvārdes domes pašvaldības 

darbu pensionāru interešu 

aizstāvībā un praktiskā 

palīdzības sniegšanā.

Otrajā daļā sanākušie uz labu 

laimi sadalījās darba grupās, 

kurās runāja par pensionāru un 

novadu veiksmīgu sadarbību. 

Darba grupu semināru 

prezentācijās atklājās atšķirīgā 

praktiskā pieredze par iespējām  

materiāli un sociāli uzlabot 

senioru dzīvi. Daudz tika arī 

jokots. 

Elīna Bauze-Krastiņa

Pašvaldību un senioru dialogs

11. oktobrī Garkalnes no-
vada Kriķos notika Rīgas 
rajona Jauniešu atklātas 
meistarsacīkstes jātnieku 
sportā. 

3. maršrutā uz starta devās 27 
dalībnieki un 1. vietu ieguva 
Linda Viša ar Bendiju, 2. vietu 
Kristaps Neretnieks ar Elegance 
no JSK”Kriķi” un 3. vietā Gustavs 
Mazbērziņš ar Catalino  no 
JSK’’Kriķi’’.

Ceturtājā maršrutā uzvaru 
svinēja Linda Viša ar Aronu, ar 
kuru viņa jau ir piedalijusies 
starptautiskajās sacensībās un 
guvusi labus rezultātus ,ari 2. 
vietu izcīnija Linda Viša ar Lodi 
un 3. vietā Zane Ģīle ar Erosu 
no JSK ‘’ Kriķi’’, atstājot aiz sevis 
pieredzējušo Lindu Ansuli ar zir-
gu Lemons, kuri labi startēja CSI 
Pasaules kausa posmā Tallinā. 

Sacensību galvenajā maršrutā, 
kur šķēršļu augstums  bija 
lidz 130 cm, 1. vietu ieguva 
Mārite Pinte ar zirgu Ladies-
mann no Saldus, 2. un 3. vietu 
izcīnija pagāša gada republikas 
čempions Kristaps Neretnieks ar 
zirgiem Korlandos un Colins no 
JSK’’Kriķi’’. 

Sacensību organizētāji izsaka 
lielu paldies Garkalnes novada 
dāmu klubiņam ‘’Pīlādzītis’’, 
īpašu paldies dāmām 
Brigitai, Emīlijai un Ilzei, ku-
ras bija sarūpējušas garšīgu 
tēju, piparkūkas un maizītes 
sacensību dalībniekiem un 
skatītājiem. 

JSK ’’Kriķi’’ sportisti piedalās 
konkūra un iejādes sacensības 
ne tikai republikas mēroga, bet 
arī ar labiem panākumiem startē 
starptautiskās sacensībās.
Labākos rezultātus ir uzrādijis Kri-
staps Neretnieks, kurš ir pagājuša 
gada republikas čempions un 
šogad  Pasaules kausa posma 
izcīņas sacensībās Rīgā Grand Prix 
ieguva 5 vietu.
Klubā jaunākam dalībniekam 
Mārtiņam Pilderam, kurš arī jau 
piedalās sacensībās ir tikai 10 
gadi. Kluba dalībnieku skaits ar ka-
tru gadu pa lielinās un ir iespējas 
trenēties no 8 gadu vecuma. 

Foto: Lindu Višu ar Bendiju sveic Edgars 

Treibergs, Vija Glāzere (teksts), Lindas 

tēvs un Kārlis Bružuks.

Jauniešu atklātas 
meistarsacīkstes 

jātnieku sportā

Sacensībās piedalijās  ne tikai 
Rīgas rajona un Republikas 
sportisti, bet arī sportisti no 
Lietuvas republikas. Sacensības 
organizēja JSK ’’Kriķi’’, sadar-

bojoties ar Latvijas jatnieku 
federāciju un Rīgas rajona 
sporta iniciatīvu centru. 

Maršrutā nr. 1 dalibnieki startēja 
2 konkurencēs. Pirmajā sacentās 
sportisti līdz 14 gadu vecumam 
ar ponijiem un pirmās trīs vietas 
izcīnija viesi no Saldus jāšanas 
sporta skolas – Rēzija Rumpe 
ar Tango, Kristiāna Ozoliņa ar 
Ruanda un Rēzija Rumpe ar 
Prēriju. Konkurencē līdz 14 
gadu vecumam ar visu vecuma 
zirgiem, uzvaru izcīnija Sintija 
Semeņkova ar zirgu Mi Mi no 
Garkalnes JSK ‘’Kriķi’’, 2. vieta 
Dovile Matulyte ar Dinu no  
Lietuvas un 3. vieta Ieva Apa-
lupa ar Baziliku no Tīraines. 

Maršrutā nr. 2 kur spēkiem 
mērojās jaunie jātnieki līdz 16 
gadu vecumam, labāko rezultātu 
uzrādija Linda Viša ar Bendiju 
no Rīgas rajona Liepenem. 2. 
vieta Anna Raita Vjaksa ar Roidu 
no Jelgavas rajona un 3. vieta 
Katrīna Eisaka ar Kredo  no 
Saldus. 



Veselības centrs «Baltezers», kas veiksmīgi veselības aprūpē darbojas teju kā desmit 
gadus, šajā rudenī paplašina savu darbību ar virkni talantīgiem veselības aprūpes 
speciālistiem. Veselības centrā «Baltezers» turpmāk iejūtīgi uzklausīs un ārstēs 
šādi speciālisti: ģimenes ārsts E. Bunkas, kardiologs S. Viltere, pediatrs G. Lielause, 
alergologs L. Boroduška, psihologs K. Veckrāce, rehabilitologs L. Gavriļenko, 
fizikālās terapijas ārsts S. Rubule, internists S. Stefanidi, logopēds A. Pavasare un 
citi speciālisti. 

Ka ierasts arī turpmāk veselības cents «Baltezers» saviem apmeklētajiem nodrošinās 
plašu ārstnieciskās vingrošanas klāstu, ūdens procedūras bērniem un pieaugušajiem, 
masāžas, fizikālās terapijas procedūras un citus veselības stabilitātei nepieciešamos 
pakalpojumus. 

Veselības centrs «Baltezers»
Tālrunis: 6799 0240
Senču prospekts 51, Baltezers
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Ģimenes ārsta E. Bunkas ieteikumi rudens pārvarēšanai

• Pēc iespējas vairāk uzturēties svaigā gaisā 
• Fiziskas aktivitātes 

• Veselīga - svaiga, šķiedrvielām, vitamīniem  
un minerālvielām bagāta uztura lietošana 

• Emocionālā līdzsvara uzturēšana, atpūtai un miegs

Imūnsistēmu stimulējoši līdzekļi 
• Ehinācejas ekstrakts 

Aktīvā imunizācija 
• Gripas vakcīna 

• Pneimokoku vakcīna senioriem 
un cilvēkiem ar novājinātu imūnsistēmu

Latvijas kausa izcīņas finālā 

sestdien, 10.oktobrī Upesciema 

regbija stadionā Regbija kluba 

Miesnieki komanda STATS/

Ķekava ar 19:7 (12:0) uzvarēja 

2009. gada Latvijas čempionus 

SK Ovāls komandu Ādažu 

Čipsi. Miesnieki šo titulu iegūst 

ceturto reizi pēc kārta un par 

kausa ieguvējiem kļuvuši devīto 

reizi.

Pirmos punktus pirmajā puslaikā 

guva Leno Bramanis izdarot 

pirmo piezemējumu, bet Valters 

Raņķis iesita realizāciju (7:0). 

Rezultāta starpību palielināja 

Kārlis Dzenis.

Otrajā puslaikā Ādažu Čipši 

mērķtiecīgi uzbruka. Tiesneši 

fiksēja daudz pārkāpumu. 

Tiesnesis piešķīra tehnisko 

piezemējumu par labu Ādažu 

Čipsiem, un rezultāts kļuva 12:7. 

Apmēram 25 minūtes pirms 

spēles beigām Kristaps Jakušs 

izdarīja trešo piezemējumu, bet 

realizāciju iesita Jānis Priede. 

Regbijs ir īpašs ar ciešo fizisko 

kontaktu, spēka spēli un 

neparastajām bumbu izspēlēm. 

Spēle ir azartiska un ātra.

Upesciema regbija laukums ir 

viens no labākajiem laukumiem 

Latvijā. Dažāda līmeņa spēles 

notiek regulāri. Sekojiet 

informācijai un spēļu bilžu 

galerijām Garkalnes mājas lapā 

www.garkalne.lv.

GNV 

info@rc-baltezers.lv
www.rc-baltezers.lv

Ratatuï franciskais gars

Kausa izcīņas fināls

Kā spītējot dienām nebaltajām, 
vecajā Waldmeisteru viesu 
namā Berģos pie apvedceļa 
iemeties jauns gars – franču 
restorāns Ratatuï.

Šis ir vienīgais franču virtuves 
restorāns Latvijā, ko izveidojuši 
un vada īsti francūži – restorāna 
vadītājs Cyril Prono un šefpavārs 
Bouhessi Kounchef, kā arī 
konditors Gilles Coupeau.
 
Restorāna ēdienkartes pamatā 
ir Francijas kulinārijas tradīcijas 
(franču sīpolzuppa, pīļu aknu 
pastēte foie gras, gliemežu 
gratins, varžu kājiņas un austeru 
mājiņas), īpaša vērība pievērsta 
produktu klāstam – jūras 
veltes, gaļa, vīni un sieri – ko 
katru nedēļu piegādā tieši no 
Francijas. 
 
Viena austere lats piecdesmit –  
to pamēģināt tagad var ikkatrs! 
Rudens un ziemas sezonu 

maigāku darīs kastaņu krēmzupa 
bagātināta ar trifeļu eļļu –  3,40. 
Zivju un gaļas ēdieni caurmērā 
ap sešiem, septiņiem latiem. 
Teiksim, Francijas kvalitāte par 
Garkalnes cenu.

Protams, nobaudāms arī 
pats Ratatuï (franču dārzeņu 
sautējums no tomātiem, cukīnī 
un baklažāniem – to var ēst gan 
kā piedevu, gan kopā ar rīsiem 
vai maizi) un labāku neuztaisītu 
pat slavenās multfilmas žurka-
gardēde. 2,20.

Restorāns piedāvā ēdienus 
un dzērienus līdznešanai un 
piegādā maltīti arī mājās.

Restorāns “Ratatuï”
Berģi, Upesciema ielā 66,  
Tel. 6799 4475, 2663 4386
 
Darba laiks: 17 – 23.
Piektdiena – svētdiena: 11 –23.
Pirmdien gan slēgts.
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Jau ilgu laiku Garkalnes novadā, 

ciematā „Kodes”, kas nesenā 

pagātnē izaudzis pie Garkalnes 

un tajā šobrīd dzīvo vairāki 

desmiti iedzīvotāju, radusies 

absurda un nepieņemama 

situācija, kā minētā ciemata 

iedzīvotāji, kas „treknajos 

gados” iegādājušies savus 

īpašumus par nesamērīgi augstu 

vērtību šī brīža nekustamā tirgus 

apstākļiem, šo gadu pavadījuši 

bez ērtībām. 

Projekta attīstītājs „Stone 

Development”, kas veiksmīgi 

paguvis pārdod ciematā „Kodes” 

uzceltās mājas un arī uzņēmies 

apsaimniekošanas pakalpojuma 

sniedzēja lomu, tomēr šos 

pakalpojumus, kas saistīti ar 

ūdensapgādi un kanalizāciju, 

liedz, pamatojoties uz to, ka 

līgumi par apsaimniekošanu 

esot lauzti. Balstoties uz šo 

informāciju un apsaimniekotāja 

rīcību, kas vienlaicīgi palicis 

arī kā ielu un kominikāciju 

īpašnieks, cilvēki palikuši bez 

„Kodes” tiek pārņemtas īpašumā bez atlīdzības
ūdens, kas tiek ņemts no 

urbuma, kā darbību nodrošina 

elektroenerģija un kanalizāciju, 

kuras sistēmas nevar 

funkcionēt, jo ir bojātas. Par 

elektroenerģijas pakalpojumiem 

nebija veikts savlaicīgs 

norēķins vēl šī gada jūnijā, kad 

Latvenergo pamatota iemesla 

dēļ brīdināja iedzīvotājus, ka 

pakalpojums tiek atslēgts. 

Kopš šī brīža Garkalnes novada 

dome ir uzņēmusies šos 

pienākumus, lai iedzīvotājiem 

nodrošinātu šos pakalpojumus, 

septembra domes sēdē tika 

izskatīts jautājums un lemts 

„par  savstarpēji noslēgto 

vienošanos starp Garkalnes 

novada Domi un SIA „STONE 

DEVELOPMENT” par „Ciemata 

„Kodes” infrastruktūras objektu 

pārņemšanas procedūras 

uzsākšanu”, kura noslēgta 

jau 2009. gada 24. februārī, 

Garkalnes novada Dome ir 

izskatījusi priekšlikumu par 

ciemata „Kodes” Celmu, Īves 

ielu, zemesgabala Kāpu ielā 17 

un inženierkomunikāciju un ar 

to saistīto būvju pārņemšanu 

īpašumā bez atlīdzības. Par šiem 

jautājumiem domes sēdē savu 

atzinumu sniedza arī „Garkalnes 

komunālserviss” valdes loceklis 

H. Lieljuris, sakot: „Uz šo brīdi 

attīrīšanas iekārtas nestrādā. 

Būs jāiegulda līdzekļi, lai tās 

varētu atkal darboties.” Savukārt 

komunikāciju inženieris Mārtiņš 

Zālītis, uzsvēra, ka: „Attīrīšanas 

iekārtas atrodas uz pašvaldības 

zemes, mēs atbildam par vides 

piesārņojumu”. Deputātus 

informēja arī sēdes vadītājs 

M. G. Bauze-Krastiņš: „Mēs 

uz šo brīdi esam apmaksājuši 

viņu elektrības rēķinu, lai 

tā tiktu pieslēgta atpakaļ.” 

Priekšsēdētāja vietnieks 

Kārlis Bružuks uzsvēra, ka: 

„Lēmumā jāiestrādā punkts, 

ka šīs attīrīšanas iekārtas mēs 

pārņemam bez atlīdzības.”, kā 

arī izpilddirektore J. Toca ziņoja, 

ka: „Līgums ar apsaimniekotāju 

ir lauzts.”

Ņemot vērā augstākminēto 

un izskatot apstiprināšanai 

iesniegto lēmuma projektu 

Domes deputāti atklāti balsojot 

ar 8 balsīm PAR (balso Mārtiņš 

Gunārs Bauze-Krastiņš, Anita 

Bružuka, Kārlis Bružuks, Edgars 

Ikstens, Romualds Kluss, 

Armands Mucenieks, Aija 

Šteinberga, Alvis Zīriņš);  

PRET – 2 (balso Edgars 

Treibergs, Gunārs Bērtulsons),  

ATTURAS – 3 (balso Ilze Lieljure, 

Silvija Putnika, Elga Liepiņa), 

Garkalnes novada Dome 

NOLEMJ:

1. Apstiprināt komisiju SIA 

„STONE DEVELOPMENT”, 

ilgtermiņa ieguldījumu 

infrastruktūras objektu 

pārņemšanā īpašumā bez 

atlīdzības ciematā „Kodes” 

sekojošā sastāvā:

1.1 Komisijas priekšsēdētāja: 

Jeļena Toca.

1.2 Komisijas locekļi:  

Mārtiņš Zālītis, Aivars Laurs, 

Harijs Lieljuris, Inga Agejeva,

Ilesa Tiona.

2. Komisijas locekļiem sagatavot 

Līgumu par objektu pārņemšanu 

bez atlīdzības ievērot, ka bilancē 

iekļaut zemi pēc kadastrālās 

vērtības, bet komunikācijas 

saskaņā ar 2007. gada 3. 

septembra inženierkomunikāciju 

pieņemšanas ekspluatācijā aktā 

norādītās vērtības.

3. Līgumu parakstīt uzdot 

Domes izpilddirektorei Jeļenai 

Tocai.

4. Pārņemtos nekustamos 

īpašumus nostiprināt Rīgas 

rajona zemesgrāmatu nodaļā.

5. Pašvaldības SIA „Garkalnes 

komunālserviss” pēc pašvaldības 

lēmuma pieņemšanas noslēgt 

apsaimniekošanas līgumus ar 

ciemata „Kodes” iedzīvotājiem 

(Garkalnes novada 2009.

gada septembra domes sēdes 

lēmums).”

Priecājoties par „Kodes” 

iedzīvotāju nedienu beigām un 

cerībā, ka dārgo savrupmāju 

bez ērtībām likstām būs pienācis 

gals, Anita Bružuka (JL)

Latvijā jau reģistrēti gandrīz 50 
tenisa klubi, tomēr, salīdzinot ar 
Rietumu mērogiem, tas vēl nav 
absolūti nekas. Latvijā tenisa klubi 
vēl tikai attīstās, daudziem pat vēl 
nav savas pastāvīgās bāzes un vieni 
no tādiem esam mēs – Garkalnes 
tenisa skola, kas nu jau veiksmīgi 
darbojas 2 gadu. 

Sirdij, ne makam
Vasaras sezonā strādājam 
āra kortos, blakus Garkalnes 
novada bijušajam bērnudārzam 
“Skudriņas”, bet ziemas sezonā 
pirmo gadu esam atraduši 
risinājumu un sportosim Garkalnes-
Berģu pamatskolas sporta zālē. 
Pie mums uz tenisa nodarbībām 
brauc spēlēt no Rīgas, Langstiņiem, 
Berģiem, Upesciema, bet pašā 
Garkalnē pat daudzi  nenojauš par 
šāda sporta veida eksistenci. 

“Teniss gan mums nav bizness, 
drīzāk – interešu klubiņš, saka 
tenisa kortu apsaimniekotāja SIA 
“RVG” direktore Gunita Vagele. 
“Tas ir mūsu hobijs, kas palīdz labi 
pavadīt laiku, atpūsties, paspēlēt.
Tenisu spēlēt tagad vēlas daudzi. 
Gan priekam un veselībai, gan 
sportiskas godkāres dzīti. Tenisa 
pamatus Garkalnē māca  trenere 
Ieva Horste. Mazākie bērni parasti 
darbojas grupās, vēlāk sākas 
individuālās nodarbības, sparings 
ar treneri.

Nebūt nav tā, ka visi izcilie pasaules 
tenisisti nākuši no bagātnieku 
ģimenēm. Turība ir labs atspēriena 
punkts tālākai izaugsmei un 
iespējām, tomēr talantu nenopirksi. 

Teniss ir tāds sporta veids, kur 
var ne tikai izkustēties, bet arī 
labi pavadīt laiku kopā ar līdzīgu 
interešu ļaudīm, atrast jaunus 
draugus. Turklāt šis ir sports, ar 
kuru var nodarboties gandrīz 
jebkurā vecumā. Garkalnē trenējas 
pat daudzi bērnudārzu audzēkņi, 
kas paši vēl mazāki par tenisa 
raketi, tāpat notiek nodarbības 
skolas vecuma bērniem, aktīvajiem 
sportistiem, arī vecmeistariem un 
vienkārši tenisa cienītājiem. 

Pieaugušajiem ziemas sezonā 
piedāvājam apgūt tenisa pamatus 
kopā ar treneri. Izskaidro tehniku, 
spēles taktiku, apmāca spēlēt 
priekam. Teniss vienlaikus ir gan 
fiziska, gan intelektuāla spēle. 
Spēlējot tenisu, spēlētājam 
jāpieņem simtiem lēmumu zibenīgā 
ātrumā, un tas veicina vispārējo 
cilvēka izaugsmi. Tagad to spēlē 
arvien vairāk cilvēku, kaut pati 
spēle izskatās vienkārša un viegla 
tikai no malas.

“Teniss iemāca strādāt,” šis 
vienkāršais un ģeniālais teiciens 
pieder nevienam citam kā 
leģendārajam ASV tenisistam 
Džonam Makinrojam. Pamēģiniet 
paši un, iespējams, teniss kļūs par 
jūsu hobiju!

GAIDĪSIM BĒRNIŅUS NO 4 GADU 
VECUMA, KĀ ARĪ PIEAUGUŠOS, 

KURI VĒLAS IEMĀCĪTIES  
TENISA PAMATUS!

Vidzemes šoseja 34.
Papildu informācija:  

2966 7472

KO MUMS MĀCA TENISS

Ar uzvaru 4:2 pret Latvijas 
futbola čempionāta 2. līgas 
Vidzemes zonas čempioniem 
Ropažu BFS komandu,  visas 
savas spēles turnīrā aizvadījusi 
mūsu SK Upesciems futbola 
vienība. 12 komandu 
konkurencē izcīnīta 2. vieta, taču 
piedalīties papildturnīrā, kurā 
izcīna ceļazīmes uz Latvijas 1. 
līgu pēc čempionāta Reglamenta 
var tikai 1. vietas īpašnieki. 

Par sezonas iespaidiem lūdzām 
pastāstīt komandas kapteini 
Oskaru Odiņu :
``Ļoti žēl, ka atkal mazliet 
pietrūka līdz čempionu titulam. 
Jau trešo(!) gadu pēc kārtas 
esam otrie. Tomēr objektīvi 

skatoties, viss laikam ir pareizi. 
Līmenis līgā ir audzis, komandu 
skaits arī. Cīņu par uzvaru 
turnīrā līdz pat pēdējām kārtām 
turpināja 3-4 komandas, 
padarot gandrīz visas spēles ļoti 
aizraujošas un interesantas.
Komandu šogad papildināja 
vairāki tiešam labi spēlētāji. 
Esam lepni, ka čempionāta 
labākais vārtu guvējs ir mūsu 
Nauris Baranovskis - 35 gūtie 
vārti šķiet varētu būt 2. līgas 
visu laiku labākais sasniegums.  
J. Žuburs, E. Daņilovs,  
M. Lipenīts un M. Mazjānis 
arī deva milzu ieguldījumu 
godalgotās vietas izcīnīšanā. 
Paldies komandas trenerim 
I. Zvirbulim, kurš atrada īstos 

vārdus brīžos, kad spēle negāja 
no rokas. Paldies gribētu teikt 
Garkalnes novada domei, bez 
kuru atbalsta diez vai mēs gūtu 
tik labus panākumus.``

Futbolistiem sezona vēl nav 
beigusies, jo jāstartē vēl Latvijas 
kausa izcīņā. Izloze savedusi 
mūs pārī ar Staiceles vienību, un 
spēle notiks 17. oktobrī Staicelē. 
Šī pāra uzvarētājs savu nākamo 
pretinieku kausa izcīņā uzzinās 
21. oktobrī. Ceram, ka tie būs 
mūsu futbolisti. 

Visus jaunumus un aktualitātes 
komandā var uzzināt kluba 
mājas lapā:  
www.fkupesciems.lv

Futbolistiem –  
sudraba medaļas!

Nauris Baranovskis,  
līgas labākais goleadors
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GARKALNES NOVADA DOmE  

Izīrē LIeLo  
un mazo zāLI 

BRĪVĪBAS GATVĒ 455, RĪGA

semInāru, konferenču  
u.c. pasākumu organIzēšanaI.

PIEDāVāJAM BEZMAKSAS AUTOSTāVVIETU.
ZāLE APRĪKOTA AR PROJEKTORU  UN EKRāNU.
BLAKUS KAFEJNĪCA. KONTAKTINFORMāCIJA:   

KRISTĪNE, 6780 0934

Iepriekšējās mīklas atminējums:

Lieli ļaudis, gudri ļaudis, / Tie vis daudzi nerunaja,
Tie izvēla valodiņu, / Kà no rieksta kodoliņu.

katru ceturtdIenu no 10 Līdz 13 
pensIonāru padome uzkLausa  

garkaLnes senIoru prIekšLIkumus
Brīvības gatvē 455, 2. stāvā

Eiropas komisijas programma vistrūcīgākajiem

Pārtikas produktu komplektu tiesīgas saņemt personas, kas
saņēmušas pašvaldības atzinumu par trūcīgas personas/ģimenes
statusa piešķiršanu un personas bez noteiktas dzīvesvietas.

No 2009. gada augusta līdz 2009. gada decembrim Garkalnes
novadā šādu atbalstu reizi mēnesī varēs saņemt līdz 60 personām.
Izdales vieta – Berģu doktorāts, Brīvības 455, izdales laiks –
otrdienās no plkst. 14.00 līdz 17.00, atbildīgā persona –
Aija Šteinberga.

pašvaldības sIa “Ādažu glābšanas dienests” darbības rezultāti veicot 
sabiedriskās kārtības uzraudzību no 18. septemba līdz 12. oktobrim:

• veikts 31 izbraukums sabiedriskās kārtības uzraudzībā;
• Valsts policijā nogādātas 7 personas;
• divos gadījumos izsaukta neatliekamā medicīniskā palīdzībā;
• uzaicinātas ierasties paskaidrojumu sniegšanai un pārrunu veikšanai uz 
Garkalnes policijas iecirkni 12 personas;
• saņemti un izskatīti astoņi iedzīvotāju iesniegumi un sūdzības;
• veikti divi kopīgi reidi ar Saulkrastu policijas iecirkņa darbiniekiem;

Pēc Garkalnes novada domes saistošajiem noteikumiem ir sastādīti un nosūtīti 
lēmuma pieņemšanai uz Garkalnes novada domes administratīvo komisiju  18 
administratīvā pārkāpuma protokols:
• septiņi protokoli par atrašanos sabiedriskā vietā ar atvērtu alkohola iepakojumu;
• viens protokols par atkritumu uzkrāšanu īpašuma teritorijā;
• četri protokoli par īpašuma un tā piegulošās teritorijas nekopšanu (zāles 
nepļaušana atbilstoši noteikumiem);
• viens protokols par ielu piegružošanu ar sīkiem sadzīves atkritumiem;
• divi protokoli par nepiedienīgu uzvedību sabiedriskā vietā;
• viens protokols par dabisko vajadzību kārtošanu (urinēšanu) sabiedriskā vietā;
• divi protokoli par nepilngadīgo smēķēšanu sabiedriskā vietā;

Pēc Latvijas administratīvo pārkāpumu kodeksa 201.43.panta 1. daļas sastādīti 
divi protokoli par bojāta Latvijas valsts karoga izmantošanu. Sastādīti  
15 administratīvā pārkāpuma protokoli – paziņojumi, par transportlīdzekļu 
apstāšanās un stāvēšanas aizliegumu neievērošanu.

PSIA “Ādažu Glābšanas dienests” pieņem iedzīvotāju iesniegumus un sūdzības 
Pirmdienās no pulksten 11:00 līdz 13:00 un ceturdienās no pulksten 16:00 līdz 
17:00 Rīgas rajona, Garkalnes novada, Garkalnē, Vidzemes šoseja 1 (Garkalnes 
policijas iecirknī).

Informācija par sabiedriskās kārtības pārkāpumiem un citiem likumpārkāpumiem 
visu diennakti tiek pieņemta centralizētajā vadības pultī pa tālruni 6799 7777.

OKTOBRA JUBILĀRI
 

75 gadi
26.10. Lonija Aktumane
15.10. Jeļizaveta Haskina

21.10. Marija Oša
20.10. Irmīne Rauza

19.10. Mirdza Stankeviča
80 gadi

25.10. Gaļina Buzo
18.10.  Anna Murāne

19.10.  Aina Veide
85 gadi

29.10.  Leopolds Ļuļs
05.10. Ādolfs Urbāns

97 gadi
27.10. Pāvels Beinarovičs 

______________________

DZIMTSARAKSTU NODAĻĀ
REĢISTRĒTI DZIMUŠIE

Olivers Vasils   
18.09.2009.

Katrīna Rapša  
25.09.2009.

Viktorija Zakerničnaja  
01.10.2009.

______________________

DZIMTSARAKSTU NODAĻĀ
REĢISTRĒTI MIRUŠIE

Aleksandrs Pokallo  
08.03.1953. – 2009.09.

Veci koki sapuvuši, 
Tāses vieni palikušas; 
Veci ļaudis nomiruši, 

Vārdus vieni pametuši.

DEJU STUDIJA  “DIAMOND GROUP” 
AICINA ZĒNUS UN MEITENES,  VECUMĀ NO 3-16 GADIEM 

APGŪT DEJOTPRASMI!
PROGRAMMĀ: 

Klasiskā deja; Estrādes deja; Raksturdeja; Ritmika; Vingrošana;  

Modernā deja / Hip-hops; Steps; Aktiermeistarība.

Nāc un dejot sāc! Deju nodarbības palīdz bērniem kontaktēties,  
pastiprina ticību saviem spēkiem, veido līdera īpašības,  veicina fizisko attīstību. 

Deja palīdz nostiprināt stāju, attīstīt kustību koordināciju, veido ritma izjūtu.

Nodarbības notiek: Garkalnes novada Domes Lielā zālē,  
Brīvības gatvē 455, Rīgā

Jautājumi un pieraksts: 2884 3407 Katrīna
_______________________________________________________

25. oktobrī, pulksten 14.00 
 k/n „Berģi” (Brīvības gatvē 455, Rīgā)

Duets SANDRA ielūdz
KONCERTS „DIENA JAUKĀ”

Ieejas maksa 2,-Ls
 (biļetes iegādāties varēs pirms koncerta)

_______________________________________________________

Garkalnes novada rokdarbu pulciņš „STRAUTS” aicina
31. oktobrī, pulksten 15.00

k/n „Berģi” (Brīvības gatvē 455, Rīgā)
rokdarbu izstādes  „KAMOLA TINĒJA” atklāšana

_______________________________________________________

Garkalnes novada Pensionāru Padome aicina
 6. novembrī, pulksten 14.00

k/n „Berģi” (Brīvības gatvē 455, Rīgā)
Iedzīvotāju tikšanās ar

Garkalnes novada deputātiem
_______________________________________________________

Garkalnes novada Domes priekšsēdētājs  

Juris Silovs ielūdz uz koncertu
7. novembrī, pulksten 18.00

k/n „Berģi” (Brīvības gatvē 455, Rīgā)

 „Tabors aiziet debesīs jeb čigi čigi čigāniņi”
Auksti... Aizvien agrāk satumst...

 Bet mūsu deja pilna prieka, saules un kaislību, dziesma – dvēseles... 

Jūs gaidīs eksotisko deju grupa „SAULESDEJAS”
un folkoras draugu kopa „SKANDINIEKI”

Ieeja – brīva
_______________________________________________________

 
Par 18. novembra pasākumu lasiet www.garkalne.lv

_______________________________________________________

21. novembrī pulksten 15.00
k/n „Berģi” (Brīvības gatvē 455, Rīgā)

Rudens sarīkojums Garkalnes novada senioriem

Ņemot līdzi prieku par atkalredzēšanos un groziņu cienastam pie tējas.
Visi mīļi aicināti piedalīties !
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Ļoti daudzās ģimenēs ir viens vai 
pat vairāki mājdzīvnieki, kuru 
uzturēšana prasa gan rūpes, gan 
zināmus izdevumus. Tā kā līdzekļu 
ietaupīšana šobrīd gandrīz visiem ir 
aktuāla, Naudas plānošanas centrs 
ir apkopojis noderīgus padomus, 
kā samazināt arī mājdzīvnieku 
uzturēšanas izdevumus. 

1. Ved savu mājdzīvnieku uz 
regulārajām apskatēm un 
profilaktiskajām potēm. Tādā veidā 
izvairīsies no liekiem tēriņiem, 
kas var rasties, ja Tavs mīlulis būs 
patiešām saslimis un tam būs 
nepieciešama reāla ārstēšana un 
profesionāļa palīdzība. 
2. Ne vienmēr mājdzīvniekam 
jaunas rotaļlietas vajag iegādāties 

veikalā. Pašas labākās un iemīļotākās 
spēļmantas iespējams atrast arī 
starp dažādiem nevajadzīgiem 
sadzīves priekšmetiem vai dabā. 
3. Kaut arī mēs vēlamies savam 
mājdzīvniekam izrādīt vislielākās 
rūpes, nevajadzētu pārspīlēt arī ar 
dzīvnieka mājokli, kas nebūt nav 
lēts. Dzīvniekam ir vienalga, vai viņš 
dzīvo vienkāršā būrītī vai vairākstāvu 
„savrupmājā” ar neskaitāmiem 
tornīšiem, vai viņš guļ Tevis gatavotā, 
siltā guļvietā vai veikalā nopērkamā 
dārgā pēļu gultā. 
4. Atceries par ekonomiskajiem 
pārtikas iepakojumiem arī savam 
mīlulim. Rūpīgi izpēti veikalu 
piedāvājumu – varbūt dzīvnieku 
barībā ar vienādu sastāvu ir 
būtiskas atšķirības cenā tieši 

zīmola dēļ. Tomēr pirms mēģini 
savam mājdzīvniekam piedāvāt ko 
jaunu, uzreiz neiegādājies lielāko 
pieejamo iepakojumu – dzīvniekam 
tā vienkārši var negaršot. Atceries, 
ka lētāka būs arī sveramā barība 
– nevajadzēs lieki maksāt par 
iepakojumu. 
5. Savam mājdzīvniekam aksesuārus, 
kā arī barību vari lētāk iegādāties 
internetā. Paskaties piedāvājumus, 
piemēram, portālā www.
izpardosanas.lv. 
6. Ja Tavam mīlulim nepieciešams 
doties pie vetārsta, izpēti dažādu 
klīniku izmaksas. Noteikti atšķirsies 
cenas pilsētas centrā un nomalē. 
Tāpēc apsver, vai vari aizvest uz 
klīniku, kas atrodas nedaudz tālāk. 
Tajā pašā laikā par ietaupīto naudu 

varēsi iegādāties mīlulim barību, 
zāles vai kādu citu nepieciešamu 
lietu. 
7. Nereti vetārsti vizītes laikā var 
piedāvāt dažādas preventīvas 
vakcīnas vai preparātus. Tev 
jāapsver, vai Tavam mīlulim tas 
tiešām vajadzīgs – varbūt tam dzīves 
laikā ir pilnīgi neiespējami saslimt ar 
ārsta nosaukto slimību.  
8. Mēģini ik mēnesi atlikt kādu 
naudas summu arī savam 
mājdzīvniekam. Ja gadīsies kādi 
neparedzēti apstākļi un Tavam 
mīlulim būs nepieciešama, 
piemēram, ārstēšana, iekrāta nauda 
noderēs. 
9. Ja Tavam mīlulim nepieciešami 
jauni aksesuāri, būrītis vai kas 
cits, izpēti interneta sludinājumu 

piedāvājumus. Tur nereti var atrast 
vajadzīgo par ļoti izdevīgām cenām 
vai pat iemainīt pret kādu tev vairs 
nevajadzīgu mantu. Mēģini sev 
ko noderīgu atrast sludinājumu 
portālos ss.lv vai zip.lv. Tikai 
atceries – lietotas mantas pirms 
izmantošanas rūpīgi nomazgā, lai 
izvairītos no slimību pārnēsāšanas. 
10. Tomēr pirms vispār iegādājies 
mājdzīvnieku, apdomā, vai 
varēsi atļauties katru mēnesi to 
pienācīgi aprūpēt (ņem vērā, ka 
būs nepieciešami līdzekļi ne tikai 
pārtikai, bet arī vakcinācijai un, 
atkarībā no mājdzīvnieka, būrītim, 
tualetei, pakaišiem, vitamīniem 
un citām lietām). Varbūt vari ņemt 
vienkāršu mīluli, ko atradīsi bez 
maksas, dzīvnieku patversmēs.

Naudas plānošanas centra ieteikumi, kā samazināt mājdzīvnieka uzturēšanas izmaksas
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Es aizgāju sēņu lauzt
Smalkâ bērzu birztiņâ,
Man kājiņa ieslīdeja
Vecu ļaužu slieditê.

Aija, mani mazi bērni,
Kad jūs lieli uzaugsiet?
Kad jūs cūkas ganisiet?
Kad jūs tēva klausisiet?

Luste man alu dzert,
Kur lustiga krodzeniece;
Luste man sievu ņemt,
Kur lustiga sievas māte.

Piecas, sešas mēs māsiņas,
Viens pats mūsu bāleliņš:

Uz ta paša skatamies,
Kà uz zaļa ozoliņa.

Kad es biju jauna meita,
Tralladama vien staigaju,
Tralladama kreklus šuvu,
Kronit’ sev darinaju.

Apaļš puisis es uzaugu,
Apaļš mans kumeliņš,

Apaļ’ mana tēva zeme
Kà viens vaska ritenits.

Kalnâ kāpu padziedàt,
Uz akmiņa gavilèt,
Lai skan visi priežu meži
Līdz manai mājiņai.

Jauni puiši bandenieki,
Pirksim kopâ lakstigalu,
Lai ta skaisti padziedatu

Zobentiņa galiņâ.

GNV vadītāja Elīna uz nezināmu laiku devusies uz Argentīnas džungļiem Regbija kauss ir jāizcīna 

Domes darbinieki dalās pieredzē ar baronu MinhauzenuRatatuï

K. Bružuks saņem AAS „BTA” pirmsskolas izglītības iestādēm domāto īpašuma 
apdrošināšanas polišu dāvinājumu apliecinošos sertifikātus 

Pensionāru konferences dalībnieki 

SK Upesciems futbola vienība sezonu noslēdz ar sudrabuSkudriņas uzņem jaunus dziedātājus no 4 gadiņiem. Tālrunis 2966 7472


